
STANOWISKO 

RADY MIEJSKIEJ w BISZTYNKU 

z dnia 24 marca 2021r. 

w sprawie apelu posła na Sejm RP  Jacka Protasa w sprawie podjęcia uchwały 

wzywającej Rząd RP i Premiera Mateusza Morawieckiego do sprawiedliwego, 

konstruktywnego i prorozwojowego traktowania Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego. 

 

Na podstawie § 11 ust. 2 Statutu Gminy i Miasta Bisztynek, przyjętego uchwałą Nr 

II/11/18 Rady Miejskiej w Bisztynku z dnia 28 listopada 2018r. w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy i Miasta Bisztynek (Dz. Urz. Województwa Warmińsko-Mazurskiego z 2018 r., poz. 

5617) oraz § 20 Regulaminu Rady Miejskiej w Bisztynku będącego załącznikiem Nr 5 do 

Uchwały Nr II/11/18 Rady Miejskiej w Bisztynku z dnia 28 listopada 2018r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy i Miasta Bisztynek (Dz. Urz. Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z 2018 r., poz. 5617) 

Rada Miejska w Bisztynku ustala, co następuje: 

§ 1. Rada Miejska w Bisztynku wyraża negatywne stanowisko na apel posła na Sejm RP Jacka 

Protasa w sprawie podjęcia uchwały wzywającej Rząd RP i Premiera Mateusza Morawieckiego 

do sprawiedliwego, konstruktywnego i prorozwojowego traktowania Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego z przyczyn określonych w uzasadnieniu do stanowiska. 

 
§ 2. Wykonanie stanowiska powierza się Przewodniczącemu Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

Zbigniew Drozdowski 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Uzasadnienie  

do Stanowiska Rady Miejskiej w Bisztynku 

z dnia 24 marca 2021r. 

w sprawie apelu posła na Sejm RP  Jacka Protasa w sprawie podjęcia uchwały wzywającej 

Rząd RP i Premiera Mateusza Morawieckiego do sprawiedliwego, konstruktywnego i 

prorozwojowego traktowania Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 

 

 

Dnia 8. 02.2021r. do Urzędu Miejskiego wpłynęło pismo dotyczące rozpatrzenia apelu posła 

na Sejm PR Jacka  PROTASA w sprawie podjęcia uchwały wzywającej Rząd RP i Premiera 

Mateusza Morawieckiego do sprawiedliwego, konstruktywnego i prorozwojowego traktowania 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w sprawach: 

a. Wyrównania wsparcia finansowego. 

b. Zwiększenia środków na nowy Regionalny Program Operacyjny. 

c. Wyrównania finansowania ochrony zdrowia. 

d. Objęcia wsparciem gmin turystycznych regionu. 

 

Powyższa sprawę na posiedzeniu dnia 12.03.2021 r. rozpatrzyła Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji oraz Rada Miejska na wspólnym posiedzeniu w dniu 23.03.2021r. 

Sprawy poruszone w piśmie pana posła są bardzo istotne i ważne dla każdego mieszkańca 

naszej Gminy i jak najbardziej powinny być uwzględnione w podziale środków finansowych 

na szczeblu centralnym. Radni Rady Miejskiej zgadzają się z panem Posłem, że wsparcie 

regionu Warmii i Mazur jest konieczne i niezbędne do dalszego rozwoju. Wieloletnie 

zaniedbania w tym zakresie dają się zauważyć na każdym kroku, bez którego ten rozwój nie 

jest możliwy zarówno dla samorządu gminy jak i każdego obywatela naszej Gminy. Niemniej 

jednak Rada Miejska w Bisztynku zgadza się z opinią Komisji i uznaje, że  nie jest władna do 

podejmowania uchwały wzywającej Rząd RP i Premiera Mateusza Morawieckiego do 

sprawiedliwego, konstruktywnego i prorozwojowego traktowania Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. 

Członkowie Komisji zgodnie stwierdzili, że to właśnie na szczeblu sejmowym takie rozmowy 

powinny być prowadzone zwłaszcza przez przedstawicieli – posłów, naszego regionu. Po to 

zostali wybrani aby nas reprezentować, zwłaszcza w sprawach tak ważnych, jak środki 

finansowe dla naszego regionu. Posłowie mają szereg możliwości, w postaci interpelacji i 

zapytań poselskich oraz projektów uchwał, które mogą przedstawiać dla Premiera. 

Dodatkowym argumentem może być również wsparcie wszystkich posłów Warmii i Mazur 

(bez względu na przynależność partyjną), wsparcie Wojewody w tym zakresie również 

mogłoby mieć istotne znaczenie. Podejmowane uchwały powinny być przemyślane i nie 

powinny być upolityczniane - to posłowie powinni wspierać Samorządy. Samorząd nie 

powinien być narzędziem do walki o wpływy polityczne. 

Z uwagi na powyższe Rada Miejska w Bisztynku uznaje że nie jest konieczne podjęcie uchwały 

w kształcie zaproponowanym przez posła Jacka Protasa. 

 

 
 
 
 
 


